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Rabasovka  5/21 

 
 

 

Jaro mělo zpoždění. 

A to je docela dobře. Kolem se všechno zelená, 

všechno dlouho kvete a voní. 

Neodvratně se blíží konec školního roku. Po návratu do 

školy se žáci I žáčci museli adaptovat na další změnu. 

A my jim přejeme, aby ten konec školního roku zvládli 

na výbornou. 

   

   Vaše redakční rada 

Ing. Vladislav Korf, Ing. Anna Vaníčková, Mgr. Naděžda Drudíková 

príjmeni@3zsslany.cz  

  
 

              
 

 

 

 

 

 

 

Co v tomto čísle 

naleznete :  

• Beseda s Denisou 

Helceletovou (Rosolovou • 

Hurá ke klasické tělesné 

výchově • Distanční 

hudební výchova • 

Nečekaný zážitek • Žáci 

pomáhají s jídelníčkem • 

Internetem bezpečně • Z 

tvorby žáků •  Máme rádi 

zvířata • Zápis do 1. tříd • 

Mezinárodní úspěch 

V příštím čísle očekávejte 

informace o jednodenních 

výletech tříd, o čtyřdenním 

výletě žáků 9. tříd ke 

Kamencovému jezeru, 

Medobraní, exkurzi do 

včelařského parku, 

Slavnostním vyřazení 

9.ročníků, Pasování 

prvňáčků na čtenáře, Den 

dětí 

 

Návrat do školy 

 
Po dlouhé době jsme se navrátili do školy a s tím i 

náš stres. 

Málo spím, v noci bdím. 

Nepobírám nové učení, přijde mi to jako mučení. 

Zády z tašky mě bolí, uši z respirátoru odstávají. 

Beďary mi raší a v hlavě mi haraší. 

Spolužáci mě deptají, pořád jenom brebtají. 

Tělocvik mě neba, Brenball, ten mi neva. 

Testy píšem skoro pořád 

kvůli učení už nestíhám svůj oblíbený pořad. 

Čau, ahoj, je to konec, je to tak, pospícháme na 

tělák, 

doufám, že to zvládneme bez útrap. 

  Áďa, Eliška, Klárka, 8.b 
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Beseda s Denisou Helceletovou (Rosolovou) 

 

 

 

Dobu, kterou můžeme nazvat dobou „Covidovou“, kdy jsme se nemohli 

s nikým moc setkávat, nahradila doba “Rozvolňování”.  My jsme této příležitosti 

ihned využili k mimořádné návštěvě.  

Ve čtvrtek  20. 5. 2021 k nám zavítala atletka Denisa Helceletová (Rosolová), 

několikanásobná medailistka z mistrovství světa i Evropy a účastnice OH 

v Athénách 2004 a Londýně 2012. Reprezentovala ČR v disciplínách skok daleký, 

400 m, 400 m př. a ve štafetě 4x400 m. Denisa nám zpestřila hodinu tělesné 

výchovy, při které nám přednášela o svých úspěších a o své kariéře. Část 

přednášky věnovala životu sportovce, který je opředený přesnými pravidly. Po 

několika otázkách ze strany žáků nám Denisa předvedla ukázkovou hodinu 

atletického tréninku, při které si po ránu děti užily i dost pohybu. Nakonec 

proběhla autogramiáda. Na úplný závěr jsme se na památku s Denisou společně 

vyfotili.  

 
Radek Hykeš  

 

 

 

 

 

Pavla Alscherová    
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Hurá ke klasické tělesné výchově !  

  

Poslední týdny jsou ve znamení velkého rozvolňování ve všech oblastech. 

Zejména v oblasti sportu dětí nás tato rozvolnění velice těší. Již třetí týden můžeme 

s žáky „normálně“ cvičit alespoň venku. Počasí nám k tomu sice moc nepřeje, ale 

my jsme rádi, že si můžeme pěkně zacvičit, a co je hlavní, bez roušek! Vnitřní prostory 

nám jsou zatím zakázány, tak plně využíváme oranžové hřiště u školy a atletický 

stadion, který v této době začíná opět ožívat a po celý den se hemží 

sportujícími žáky.   

A jelikož si děti v době distanční výuky neužily tolik zábavy, necháváme je o 

TV hrát různé hry, hlavně ty netradiční. Jednou z nich je například modifikace 

pálkované tzv. „Brenball“, který se stal velice oblíbeným sportem a můžou ho 

hrát žáci všech ročníků. Dále v hodinách hrajeme frisbee, házíme raketkami a 

deváťáci, jak už u nás bývá zvykem, hrají o TV kriket - tato hra sklízí také veliký 

úspěch.   

Budeme doufat, že situace bude nadále příznivá a od nového školního roku 

už budeme sportovat bez omezení i uvnitř a dočkáme snad i turnajů mezi slánskými 

školami v tzv. „Slánské 1000“ a dalších sportovních soutěží, které nám moc chybí.  

 

Sportu zdar!  

 
Radek Hykeš  

  
Distanční hudební výchova 

No. Uplynulá doba moc vlastnímu tvoření nepřála. Seděli jsme doma a 

nezpívali jsme, nehráli, netancovali. Už nám to chybělo.   

A tak jsme žákům zadali distanční úkoly pro hudební výchovu. Někteří řešili 

únikové hry, někteří si hráli s fotografií, někteří stavěli hudební nástroje.   

Tak vám nevím, jestli bych to takto dokázala. Co Vy?  

  

1. Výroba hudebních nástrojů svépomocí  
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2. Poznej písničku 
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A odkaz na video s naším krtkem :  

   https://www.youtube.com/watch?v=NErqmzd-lcY 

 

 

 

3. Jsou mezi námi i hudební skladatelé.   

Schválně, zkopírujte si odkaz a poslechněte si.  
  

https://musiclab.chromeexperiments.com/Song-Maker/song/6174262042296320  
  
 
Naděžda Drudíková 

 

 
 

Nečekaný zážitek 
 

Někteří prvňáci se vydali na vycházku do jarní přírody. Chtěli pozorovat její 

proměnu po zimním odpočinku a poznávat kvetoucí kytičky, které lákají barvou i 

vůní.  

Nejvíce fialky. V lesíku jsme našli tři nádherné fialové koberce.   

Stromy raší, včelky nesměle poletují. Nad polem se objevil dravý pták. Chvilku 

kroužil a vyčkával. Náhle prudce klesl k zemi. Co asi ulovil? Myšku?  

Zahlédli jsme také sýkorku, kosa i straku.  

Největší "úlovek" ale teprve čekal.  

Při zpáteční cestě nás zaujalo šustění listí, větviček a blížící se pohyb hlíny. 

Ztichli jsme, rozestoupili se a s napětím čekali. Co to jen může být? Už jsme ani 

nedýchali. Najednou se objevilo něco černého. Z hlíny vylezl malý krteček. To bylo 

překvapení! Chvíli jsme ho sledovali při práci. Chtěl se dostat zpět pod zem.  

   

Byl to nádherný zážitek. Plni dojmů jsme se vrátili zpět do školy.  
 

Text - Věra Borovcová  

Video - Lucie Matějovská  

 

        
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

https://www.youtube.com/watch?v=NErqmzd-lcY
https://musiclab.chromeexperiments.com/Song-Maker/song/6174262042296320


   

                         Stránka 7 z 10 

   
 

 

 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

 

 

 

 

 

Internetem bezpečně 

 
Rubrika INTERNETEM BEZPEČNĚ Vám bude pravidelně přinášet informace z oblasti 

využívání informačních technologií. Budeme se věnovat zejména nástrahám, které na 

nás, v případě neopatrnosti, číhají každým dnem. 

Dnes se dozvíme něco o tzv. KYBERŠIKANĚ   

Jedná se o šikanování jiné osoby pomocí informačních technologií - internet, mobilní 

telefony, apod. přes e-mail, SMS, chat, ICQ, Skype a další sociální sítě. 

• urážlivé a zastrašujících zprávy nebo pomluvy  

• pořizování nahrávek, videí či fotografií, jejich případné upravování a následné 

zveřejňování s cílem poškodit vybranou osobu  

• vytváření internetových stránek, které urážejí, pomlouvají nebo ponižují konkrétní 

osobu (blogy a jiné www stránky)  

• zneužívání cizího účtu, zakládání účtů jménem jiné osoby - krádež identity  

Žáci pomáhají s jídelníčkem  

  

V půlce měsíce dubna jsme se obrátili na žáky prvního stupně s žádostí o 

hodnocení jídelníčků naší školní jídelny. Žáci ve spolupráci se svými třídními učitelkami 

obědy bodují a ve třídě rozebírají, co a proč jim chutnalo, nebo naopak nechutnalo. 

Body se přepočítají na procenta a výsledky za celý týden nám předají do kuchyně.   

Podle očekávání mezi žáky nejsou příliš oblíbené luštěniny a ryby, které jsou 

v jídelníčku zařazeny hlavně proto, aby se je žáci naučili jíst, jelikož jsou velice zdravé a 

zároveň to po nás vyžaduje i plnění tzv. spotřebního koše. Díky hodnocení a 

připomínkám od třídních kolektivů máme možnost vysledovat, jaká technologická 

úprava těchto potravin je pro ně nejpříjemnější, a od které máme raději upustit. Věříme, 

že právě tato cesta povede ke správným výživovým návykům našich žáků.   

Mezi nejoblíbenější jídla patří všechny druhy omáček. Moc nás to těší a rádi je 

dětem budeme vařit a často je zařazovat. Není hezčí pohled, než na prázdný talíř a 

spokojeného strávníka, který nám jídlo i sám pochválí.  

Touto cestou bych za celý tým školní kuchyně chtěla poděkovat žákům prvního 

stupně a jejich paním učitelkám za spolupráci při získávání pro nás tak cenných 

informací. Výstupy z tohoto průzkumu můžete průběžně sledovat na stránkách školy.  

Přejeme dobrou chuť!  

 

Hana Zárubová s týmem školní kuchyně  
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• odhalování cizích tajemství  

• vydírání pomocí mobilního telefonu nebo internetu  

• obtěžování a pronásledování voláním, psaním zpráv nebo prozváněním 

 …A tom, že mohou být média opravdu nebezpečná, se můžete přesvědčit přečtením 

skutečného příběhu na webových stránkách https://www.e-bezpeci.cz, kde najdete i 

další zajímavé informace.   

 

A příště se dozvíte, co je to SEXTING…  
 
Gabriela Cimrmanová 

 

 

Máme rádi zvířata … Adopce zvířat v Zooparku Zájezd  

  

V březnu žáci 3.A adoptovali 2 zvířátka v Zooparku Zájezd. Nám se tato myšlenka 

taky zalíbila a rozhodli jsme se, že zvířátka v ZOO společně podpoříme. Po návratu do 

školních lavic jsme se s velkou chutí pustili do finanční sbírky. Příspěvek na adopci zvířátka 

byl zcela dobrovolný, vždy po domluvě rodiči. O to větší radost mám z toho, že se zapojilo 

všech 25 žáků z třídy 3.C. Vybraná částka dosáhla hodnotu 10 000 Kč a tak jsme mohli 

adoptovat hned 3 zvířátka.   

Na konci května jsme se stali adoptivními rodiči Kočkodana severního, Prasete 

domácího a Želvy žlutohnědé.    

Už se těším, až společně vyrazíme do Zooparku Zájezd podívat se na svá 

adoptovaná zvířátka.     

 Anna Vaníčková  
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Zápis do prvních tříd 

Zápis do první třídy je velmi důležitou událostí pro každého školáčka. Je nám velice 

líto, že se v letošním roce již podruhé nemohlo uskutečnit osobní setkání rodičů a žáčků 

v prostředí naší školy. 

Zápis probíhal elektronickou formou od 6. do 19. dubna. Žáčci si mohli pod 

odkazem z našich webových stránek zahrát zápisovou hru s devíti úkoly pro předškoláky. 

Věříme, že se jim hra líbila a úkoly hravě splnili. 

Celkem bylo zapsáno 124 žáků, z toho 22 žáků požádalo o odklad školní docházky. 

Ke školní docházce bylo přijato 93 žáků. Moc nás těší veliký zájem o naši školu a pro školní 

rok 2021/2022 otevřeme čtyři první třídy. Při rozdělování jsme se snažili vyhovět 

požadavkům z žádostí ke přijetí. Ne vždy bylo v našich silách splnit vše požadované, ale 

věříme, že alespoň jednoho kamaráda z vypsaných seznamů každý ve své třídě nalezne. 

Třídní seznamy, spolu se seznamem pomůcek, vyvěsíme od 4. 6. na webových 

stránkách  a na okně kanceláře školy.  

Vzhledem k současné situaci a velkému počtu žáků neproběhne společná 

schůzka rodičů v červnu, ale plánujeme zorganizovat tuto schůzku pro rodiče se dnem 

otevřených dveří pro budoucí prvňáčky v pondělí 30. srpna od 16.00 hodin. Budeme rádi, 

když si naši školáčci ještě před nástupem do 1. třídy budou moci školu prohlédnout.  

Jitka Sachlová 

 

 

Matematická olympiáda 
 

Žáci 5. ročníku se velice úspěšně zúčastnili okresního   

kola matematické olympiády, které proběhlo 19. května.  

Zde jsou výsledky:   

Nicole Kamínová 1. místo  

Matěj Dostál 2. – 3. místo  

Oliver Kotulán 6. – 7. místo  

Gratulujeme !   

  
Anna Vaníčková  
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Velký úspěch na mezinárodním turnaji 

  
Další sportovní úspěch jednoho z našich žáků. Lukáš Elicer z 5. B se zúčastnil 

mezinárodního turnaje ve stolním tenise v Rakousku-městě Linec. Název 

turnaje: Raiffeisen Youth Championships.  

Tohoto turnaje se zúčastnilo 15 evropských států. Turnaj se konal od 21. do 24. 5. 

2021. Lukáš byl členem reprezentačního výběru ČR. Startoval v kategorii nejmladších 

žáků do 11 let. V soutěži jednotlivců skončil na 3. místě. V soutěži dvoučlenných družstev 

skončil se svým spoluhráčem Filipem Račákem ze Zlína na 2. místě.   

Určitě musíme být na Lukáše všichni právem hrdí a velmi moc mu gratulujeme.   
 

     

      
  

 

  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Hanka Beránková  

 


